

Lan Osasuneko Batzordeko bilerak LABek bazekiena egiaztatzea baino ez du egin.

Justicia Sailak ez du inolako asmorik sindikatuon eskaerei jaramon egiteko: lanpostutik derrigorrez lekuzaldatutako langileei Instrukzioko 8 zki.ko Epaitegiko plaza itzultzea.

2016-02-02ko bileratik irtetean LABek ezinbesteko ikusten zuen mobilizazioa, Sailburuordeak eta Zuzendariak atzera egiteko asmo gutxi zutela egiaztatzean. Bada, atzoko bilerak balio izan zuen ikusteko ezin dela inolako esperantzarik jarri gorako helegitearen ebazpenean. Jon Uriartek hartutako neurriari eusten dio -are, berriro ezarriko lukeela dio- eta Sailburuordearen erantzunari itxaroteko esan.

Bilera harten Ana Agirreri egin genizkion erreklamazio eta protesta guztiak jasotzen dituen idazkia eman zuen azkenean LABek mahaian. Esandako idatzia ez zuten nahi izan izenpetu beste delegatuek baina LABek beharrezkoa ikusten zuen Justizia Zuzendaritari aurkeztea, 8 zki.ko Instrukzioko Epaitegian gertatzen ari diren gertaera larrien aurka gaudela modu ofizialean adierazte aldera.

Ezin gara erdizka ibili: **MUGITU BEHARRA DAGO!**

Beste sindikatuekin hitz egingo dugu zein ekintza egingo dugun adosteko eta horrela sailaren nahaiak geldiarazi.

2016-02-02

>justizia



2016-02-26 La reunión del Comité de Salud Laboral no hace si no confirmar lo que LAB ya sabía.

El Departamento de Justicia no tiene ninguna intención de atender las peticiones sindicales restituyendo a las funcionarias y funcionarios trasladados forzosamente su puesto de trabajo en el Juzgado de Instrucción nº 8.

Si ya a la salida de la reunión del 02-02-2016 -a la vista de la poca intención de la Viceconsejera y el Director de echar atrás- LAB veía imprescindible movilizarse, la reunión de ayer sirvió para comprobar que no se puede poner ninguna esperanza en la resolución del recurso de alzada. Jon Uriarte se reafirma en la medida adoptada -y no descarta volver a aplicarla- por lo que lo remite todo a la respuesta de la Viceconsejera.

Al final LAB entregó el escrito que recoge todas las reclamaciones y protestas que le hicimos a Ana Agirre en aquella reunión de principios de mes. Escrito que el resto de delegadas no quiso suscribir y que LAB veía necesario presentar para que constara de manera oficial nuestra oposición a unos hechos tan graves como los que están sucediendo con el Juzgado de Instrucción nº 8.

Ya no podemos andarnos con medias tintas: **¡HAY QUE MOVILIZARSE!**

Vamos a hablar con el resto de sindicatos para acordar qué acciones vamos a realizar para paralizar las intenciones del departamento.

26-02-2016

